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ACTA DE LA MESA NEGOCIADORA DE LA UNIVERSITAT JAUME  I 
 
Acta número: 5/2016 
Data: 20 de juny 2016 
Lloc:  Sala de reunions del gabinet del Rectorat 
Horari:  de les 12:10 h a les 13:30 h 
 
Assistents: 
Representants de l’administració de la Universitat 
Miguel Ángel Moliner Tena, president 
Francisco López Benet 
Juan Pablo Aibar Ausina 
Antonio Barba Juan 
M. Victoria Camarero Suárez 
Andrés Marzal Varó 
Pilar Ezpeleta Piorno 
Joaquim Beltrán Arandes 
 
Representació de la part social 
Cristina Chiralt Monleón (UGT) 
Pablo Rodriguez Cervantes (UGT) 
Josep Manuel Quixal San Abdón (CCOO) 
Trinidad Conde Castellano (CCOO) 
Vicente Esteve Cano (CSI-F) 
Estíbaliz Gómez Pitarch (CSI-F) 
José Iglesias Ortega (STEPV-IV) 
 
Assessors i assessores de la part social 
Concepción Pinar Ferrer (UGT) 
Mª Jesús Tirado Roldán (UGT) 
Laura Marquez Ramos (CSI-F) 
Salvador Torró Cueco (CSI-F) 
 
 
Secretari 
Vicente M. Sales Pascual 
 
Excusen l’absència 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ordre del dia 
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1.- Lectura i aprovació, si escau, de l'acta de la sessió anterior (doc 1). 
 
2.- Informe del President. 
 
3.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta de modificació de barems específics 
per als concursos de professorat ajudant doctor i associat. 
 
4.- Proposta de modificació temporal del requisit lingüístic de nivell d’anglès, del 
C1 al B2, del lloc de treball 10.460, adscrit en l’ORI.  
 
5.- Proposta de modificació de la Normativa sobre Barems generals d’aplicació als 
concursos de mèrits per a la provisió de llocs de treball del personal 
d’administració i serveis de la Universitat Jaume I i a les borses de treball en que 
s’especifica, dins de Formació, Títols acadèmics oficials, el valor que hi ha 
que atorgar al títol de grau. 
 
6.- Torn obert de paraules. 
 
 
 
 

Desenvolupament de l’ordre del dia 
 
1.- Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior. 
 
El president pregunta els assistents si volen fer algunes al·legacions a la proposta d’acta 
de la sessió número 5 de 2016 de la Mesa Negociadora, la qual es va remetre junt amb 
la convocatòria.  
Manifesten que no. 
A continuació el president manifesta que s’aprova per assentiment. 
 
 
2.- Informe del President. 
 
El President de la Mesa, manifesta que està mantenint reunions quasi totes les setmanes 
amb les representacions sindicals per estudiar una modificació de la RLT del PAS. 
S’estan estudiants diverses alternatives, s’anirà informant a la Mesa sobre l’estat de les 
negociacions. 
 
El vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat informa de que encara no s’ha 
publicat la convocatòria de places d’ajudant doctor, perquè no s’ha rebut l’autorització 
de la Conselleria. Si en un curt termini no arriba l’autorització, s’enviarà a publicar amb 
l’objecte de finalitzar tot el procés abans del mes d’agost.  
 
 
3.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta de modificació de barems específics 
per als concursos de professorat ajudant doctor i associat. 
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El vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat presenta la proposta que inclou dos 
barems, un de professorat ajudant doctor de l’àrea de Personalitat, Avaluació i 
Tractaments Psicològics, que ha de ser tramès per òrgans abans de la publicació de la 
convocatòria, i un altre de professorat associat de l’àrea de Dret Eclesiàstic de l’Estat, 
àrea en la que es convocarà una plaça per a segon semestres. El vicerector assenyala que 
el barem de professorat ajudant doctor que es presenta va ser aprovat pel Consell del 
Departament de Psicologia Bàsica, Clínica i Psicobiologia en l’any 2014, però no 
s’havia aprovat en tots els òrgans de la universitat com indica la normativa al respecte. 
El vicerector informa que ambdós barems compleixen amb el corresponent barem marc. 
 
A continuació el President de la Mesa, pregunta als assistents si volen fer alguna 
observació, contesten que no. El President manifesta que s’informa favorablement el 
punt per assentiment. 
 
 
4.- Proposta de modificació temporal del requisit lingüístic de nivell d’anglès, del 
C1 al B2, del lloc de treball 10.460, adscrit en l’ORI. 
 
El President presenta la proposta. Com a conseqüència que la titular del lloc, marxarà en 
comissió de serveis a l’assessoria jurídica i el lloc de la ORI te un requisit elevat en la 
RLT, C1 i no hi ha cap persona inclosa en la borsa de treball que tinga el requisit, per el 
qual es demana que temporalment i mentre la titular no ocupe el lloc en la ORI, aquest 
tinga un requisit per ser ocupat del B2 en lloc del C1. Aquesta solució ja es va donar 
quan la titular del lloc va estar de baixa per maternitat i la posterior excedència per cura 
de fills.  
 
A continuació el President de la Mesa, pregunta als assistents si volen fer alguna 
observació, contesten que no. El President manifesta que s’informa favorablement el 
punt per assentiment. 
 
 
5.- Proposta de modificació de la Normativa sobre Barems generals d’aplicació als 
concursos de mèrits per a la provisió de llocs de treball del personal 
d’administració i serveis de la Universitat Jaume I i a les borses de treball en que 
s’especifica, dins de Formació, Títols acadèmics oficials, el valor que hi ha 
que atorgar al títol de grau. 
 
El President informa sobre la proposta. A continuació obre un torn d’intervencions. El 
President manifesta que escoltades les intervencions i vore que s’està lluny d’un 
consens, el més adequat seria reunir-se les representacions sindicals amb el servei de 
recursos  
 
 
 
humans i intentar consensuar una redacció i i portar el punt a la pròxima Mesa. 
 
La representació de CSI-F, demana que en eixa reunió s’estudie, no sols l’apartat de 
Títols Acadèmics i Oficials, sinó també la puntuació que s’atorga en l’apartat 
d’Antiguitat. 
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A continuació el President, manifesta que el punt queda sobre la Mesa i ja es portarà 
quan s’arribe a un consens majoritari o mes madura la proposta. 
 
 
6.- Torn obert de paraules. 
 
La representació de CCOO manifesta que recentment la Audiència Provincial de Sevilla 
ha dictat una sentència que afecta al professorat associat, sentència que no crea 
jurisprudència, però que considerem important, referent a que si el professor durant el 
seu contracte, no te una altra activitat, hi ha que mantenir-lo fins la finalització. 
 
La representació de CSI-F, manifesta que va demanar al secretari que en l’ordre del dia 
d’avui, incloguera un punt en l’ordre del dia sobre disminució proporcional de la 
dedicació del personal PAS a partir del compliment de l’edat de 60 anys, sense merma 
de la seua retribució i que el secretari mitjançant un e-mail ens va dir que per incloure-
ho en l’ordre del dia, necessitava un informe jurídic o jurisprudència sobre el cas, 
perquè ell no ho considerava legal. Nosalteres considerem que no es il· legal, en la la 
Universitat d’Alacant, fa anys que tenen el programa i que sapiguem en les Auditories 
que passen tots els anys, mai han posat cap no conformitat ni fet cap observació. A més 
en l’UJI hi ha reducció de docència per sexennis, independentment de l’edat de la 
persona. 
 
El Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, manifesta que no hi ha reducció 
laboral en el PDI de l’UJI en cap sentit. La jornada laboral es de 37h 30 minuts per tot 
el PDI, independentment dels sexennis que tinguen, altra cosa es la reducció docent. 
 
La representació de CCOO, manifesta que pareix que hi ha un canvi de criteri 
d’Hisenda sobre el premi de jubilació. Quant tinguem més noticies, les donarem a 
conèixer. 
 
 
 
 
Sense haver-hi més temes per a tractar, es tanca la sessió. 
 
 
El secretari, 
 

Vistiplau, 
El president, 

 


